
Åvangsskolen
Skolebestyrelsen
Bestyrelsesmøde tirsdag den 13. juni 20237 kl.
17.00-19.00 i personalerummet
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Dorthea Funder Kaas, Karina Holmberg, Claus Rylander-Christensen, Per
Kofod, Sanne Steenberg, Malene Znaty, Louise Marcher Hansen, Gitte Hagelskjær Svart
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg, Poul Erik Killendahl
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier, Althea Margrethe Themsen
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesth, Christian Faurholdt Jeppesen, Andreas Grosbøll

Afbud: Poul Erik

Dagsorden Tidsplan
■

Referat
1. Godkendelse af dagsorden 17.00 Godkendt

2. Orientering fra:
Ledelse:

o Personalenyt
• Økonomistatus
• Ind-og udmelding af 

elever

Formand:

Medarbejdere:

Elever:

17.05 Ledelse:

o Vi er i gang med 
ansættelsesprocessen. Der har 
været mange spændende 
ansøgninger til de tre stillinger.

o Det forventede underskud for 2023 
er uændret. Grundet en fejl i 
prognosen, bliver det sværere at 
indhente det i 2024.

• 1 elev ind og 3 ud i perioden.

Formand:

® Årshjul udsendt i excel-format, hvor 
emnerne er lagt ind i sammenhæng 
med skolens øvrige mødefora. Der 
vil være et fast punkt - den gode 
historie - hvor opgaven går på skift.

Personale:

Elever:



Der er blevet udpeget to 
undervisningsmiljørepræsentanter 
(UMR'er) Benjamin og Fredrik

Der er fortsat et ønske om at få kantinen på 
Campus til at levere mad til skolen

3. Udearealer
Status på projektet og ansøgning 
til budget 2024

Drøftelse af det videre arbejde 
med at finde finansiering til at 
udvikle udearealerne - herunder 
ansøgning til BSU i budgetfasen 
om konkret afhjælpning af 
udfordringer med drænet på 
SFOens legeplads.

Deadline for arbejdet. 20 juni.

Produkt' Ansøgning til BSU

17.20 Etableringen af orangenet er blevet 
godkendt i kommunalbestyrelsen.

1 forhold til det store projekt omkring 
udearealer, har skolen været i kontakt med 
andre aktører i lokalområdet 
(idrætsforeninger o 1.). Alle er vendt positivt 
tilbage, og der holdes et møde i nærmeste 
fremtid

Det er fortsat meningen at fremsende et 
opprioriteringsforslag til budgettet Iførste 
omgang er det vigtigt at få klaret 
dræningen af legepladsen ved SFO, og det 
tænkes ind i en samlet ansøgning

Der var en diskussion om, hvorvidt 
projektet er lagt stort nok op - vi skal 
muligvis være mere ambitiøse og 
visionære

Der er en opfattelse af, at det under alle 
omstændigheder er kommunens ansvar 
(ejendomme og drift), at skolens 
udearealer er velfungerende.

Det kan være en fordel at understøtte 
processen ved en offentlig synlighed.

Den nye skolechef inviteres til dialog i det 
kommende skoleår

4. Elevfravær
Drøftepunkt

Orientering om, hvordan vi på 
skolen arbejder med fravær? 
Drøftelse heraf og eventuelt 
ideer til øvrige tiltag.

17 40 Ledelsen følger løbende med i fraværet. 
Hver måned trækkes der lister fra de 
enkelte årgange, hvor vi kigger på fravær 
inden for de tre kategorier: Syge-, lovligt og 
ulovligt fravær

Hvis fraværet er bekymrende, forsøger vi at 
afdække årsagerne Herefter iværksættes 
forskellige handleplaner sammen med det 
enkelte årgangsteam, hvor også forældrene 
inddrages

Vi har desuden mulighed for at trække på



skolens tilknyttede skole-/familie-rådgiver, 
hvilket er en stor fordel, når årsagerne skal 
findes andre steder end i skolen.

Vi prøver at forebygge det fravær, hvor 
årsagen skal findes i skolen, ved 
kontinuerligt at arbejde med elevtrivsel og 
klassens sociale liv

Der bør være en opmærksomhed på, at der 
for nogle elever er for mange hjemmedage

Hvis man som forældre oplever, at ens barn 
fortæller om uheldige oplevelser på skolen, 
er det en god ide at være nysgerrig på, 
hvad årsagen har været.

Tidligere har man haft såkaldte 
forældreaftaler i klasserne, hvilket kan 
være med til at understøtte 
klassefællesskabet

1 skolens personalegruppe vil der i den 
kommende tid være fokus på det gode 
forældresamarbejde.

5. Salg på skolen
Drøftepunkt

Drøftelse af salg på skolen som 
led i klassernes indtjening til 
lejrskoler.

Der har i dette skoleår været en 
del kagesalg som led i 8 
klassernes indtjening til deres 
lejrskole. Er det 
hensigtsmæssigt? Kan man 
arbejde på, at der sælges 
sundere alternativer, arrangeres 
loppemarked eller lignende?

Formålet med drøftelsen er, at 
der planlægges, om der skal 
arbejdes vider med principper 
for salg på skolen - eventuelt 
som led i en samlet kostpolitik

18 00 Udskudt

6. Sprog og adfærd
Drøftepunkt

Indledende drøftelse af hvordan

18 20 Udskudt



vi arbejder med sprog og adfærd 
på skolen.

7. Plan for kommende skoleår
Beslutningspunkt

Godkendelse af plan for 
skolebestyrelsesmøderne næste 
skoleår.

./. BILAG:
a) Forslag til mødeplan 

(vedhæftet)
b) Forslag til årshjul

18.40 Godkendt

8. Punkter til kommende møder 
og aftaler

18.45 Intet

9. Eventuelt 18.50 Tak for indsatsen til Poul Erik

10 Godkendelse af referat 18.55 Godkendt

Andreas Grosbøll


